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Opzet van de avond 
De inloopavond werd georganiseerd in Café Grenszicht te Eibergen. De avond heeft als doel om de directe 

omgeving van het zonnepark te informeren en om reacties op de ontwikkeling van het zonnepark op te halen. 

Voor de avond zijn 33 adressen rondom het zonnepark uitgenodigd. Men kan inlopen tussen 19.30 en 21.30 

uur. De avond is opgezet als een inloopavond omdat op deze manier iedereen de gelegenheid heeft vragen te 

stellen en discussie te voeren wat bij een centrale presentatie vaak niet het geval is. 

 

In de zaal zijn vier hoeken ingericht met verschillende informatie: 

— Een poster van het landschappelijk inrichtingsplan met de landschapsontwerper van ROM3D. Hier 

wordt informatie gegeven over de inpassing van het zonnepark. 

— Een projectie van een 3D model van het zonnepark en een medewerker van ROM3D waar genodigden 

kunnen zien wat men gaat ervaren van het zonnepark vanuit hun woning of vanuit een locatie waar 

men vaak komt. Van het 3D model van het zonnepark is de hele avond ook een video te zien. 

— Een poster met mogelijkheden voor financiële participatie met de projectleider van het project van de 

ruimtelijke procedure van ROM3D. Hier worden mogelijkheden voor financiële participatie toegelicht 

en kan men zich opgeven om mee te denken over financiële participatie. 

— Een poster met het logo van gemeente Oost-Gelre met twee ambtenaren van de gemeente. Hier kan 

men informatie krijgen over het gemeentelijke beleid t.a.v. zonneparken en de ruimtelijke procedure. 

 

Bezoekers worden ontvangen door een gastvrouw van ROM3D die toelicht welke informatie men waar kan 

halen en die de contactgegevens van de aanwezigen noteert.  

Initiatiefnemers Reijerink en Brinke zijn ook aanwezig. Zij beantwoorden allerlei vragen van die aanwezigen 

hebben. 

 

Aantal bezoekers 
In totaal zijn 50-60 bezoekers aanwezig. Naast de genodigden zijn er op de avond ook een aantal mensen 

aanwezig die belanghebbende zijn bij het andere zonnepark initiatief in Zwolle. Zij komen deze avond om te 

kijken hoe dit initiatief eruitziet en om kennis op te doen.   

 

Algemene reacties 
De meest gehoorde zorg ten aanzien van het zonnepark is dat de agrarisch ondernemers in de omgeving van 

het plangebied het bezwaarlijk vinden dat landbouwgrond in gebruik genomen wordt voor de opwek van 

duurzame energie. Dit verhoogt de prijs van de landbouwgrond en verkleint de mogelijkheden voor 

uitbreiding van de omliggende bedrijven en maakt natuur inclusieve landbouw lastiger volgens hen. 

Een aantal mensen benoemt dat het plangebied in de buurt van natuurgebied de Leemputten ligt waar veel 

gerecreëerd wordt. Men vraagt zich af of het zonnepark van invloed gaat zijn op de recreatieve waarden van 

het gebied.  

Men vraagt zich af of de panelen na de exploitatie wel worden opgeruimd. En er wordt opgemerkt dat er 

milieuonvriendelijke bouwstoffen in zonnepanelen zitten. 

 

Reacties ten aanzien van financiële participatie 
De volgende mogelijkheden van financiële participatie zijn gepresenteerd. 
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— Obligatielening 

— Ongevingsfonds 

— Collectief inkopen zonnepanelen 

— Samenwerken met lokale coöperatie 
 

Er zijn geen mensen die zich aangemeld hebben om mee te denken over financiële participatie. Vanuit de 

contactgroep Zwolle is aangegeven dat men eerst met de mensen uit het dorp wil spreken over de twee 

zonnepark initiatieven voordat er eventueel meegedacht kan worden over financiële participatie.  

 

Specifieke opmerkingen ten aanzien van de landschappelijke inpassing en financiële 
participatie. 

— Kan het belang van de jacht meegenomen worden in de landschappelijke inpassing van het plan. 

— Kunnen de nieuwe landschapselementen verwijderd worden na de exploitatieperiode. 

— Kan het gehele park worden omzoomd met landschapselementen zodat het park geheel aan het zicht 

onttrokken wordt. 

— Aan de westzijde van het zonnepark wensen de bewoners die het dichtst bij het zonnepark wonen dat 

het park met dicht struweel aan het zicht onttrokken wordt. Deze wens was al eerder in een 

individueel gesprek geuit. 

—  Er zijn zorgen over de schittering van het zonnepark. 

— Er zijn zorgen over het winterbeeld van de landschappelijke inpassing.  

— Gaat het zonnepark mogelijk verontreinigingen veroorzaken van de bodem? 

 

 

Hoe zijn specifieke opmerkingen verwerkt 
— De nieuwe landschapselementen worden aan buitenzijde van het hekwerk om het zonnepark 

gerealiseerd. Op deze manier verhogen de nieuwe elementen de aantrekkelijkheid van het gebied 

voor fauna, en daarmee de aantrekkelijkheid voor de jacht. 

— De nieuwe landschapselementen zijn blijvende elementen. Het plangebied is na de exploitatieperiode 

van het zonnepark weer beschikbaar voor de landbouw. De landschapselementen liggen aan de 

randen van het perceel en hebben daarom geen hele grote invloed op de bruikbaarheid voor de 

landbouw. 

— In overleg met het Geldersch Genootschap is ervoor gekozen om aan de zuidzijde beplanting toe te 

voegen zodat ook daar het zicht op de panelen wat verzacht wordt. 

— Aan de westzijde van het perceel is de voorgestelde bomenrij vervangen door dicht struweel op 

verzoek van de bewoners van Hegemansweg 2 en 4. 

— In de ruimtelijke onderbouwing wordt aandacht besteed aan hinder door schittering van de 

zonnepanelen. 

— Adviesbureau ROM3D gaat na of er referentiebeelden voor de wintersituatie opgenomen kunnen 

worden in het landschapsplan. 

— In de ruimtelijke onderbouwing wordt aandacht besteed aan effecten van zonneparken op de bodem. 


